
Farsta stadsdelsnämnd Protokoll 

2018-10-12 

Sida 1 (3) 

 

Utvecklings- och näringslivsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Webbplats: stockholm.se/Farsta 

 

 

 

 

Ledamöter 

Karin Lekberg (S), ordförande 

Lars Jilmstad (M), vice ordförande 

Lars Bäck (V) 

Lars Hultkvist (KD) 

 

Ej närvarande 

Peter Öberg (L) 

Kjell Backman (S) 

 

Tjänstepersoner 

Thomas Kultti, utvecklingsstrateg 

Sebastian Rigi, koordinator 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

Justeras: 

 

 

   

Karin Lekberg                             Lars Jilmstad              

Ordförande                                               Vice ordförande 

 

 

 

 

 
 

 



Farsta stadsdelsnämnd 

Utvecklings- och näringslivsrådet 
Protokoll 

2018-10-12 

  Sida 2 (3) 

 

  

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Justerarnas signaturer 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden Karin Lekberg(s) och Lars Jilmstad (m) 

och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. Justering sedvanligt 

genom e-post och vid lämplig tidpunkt hos Thomas Kultti på 

förvaltningen. 

 

§ 2 Genomgång av föregående protokoll  

Protokoll från 15:e augusti 2018 godkändes 

 

§ 3 Förslag till handlingsplan för näringslivsutveckling 

Stockholm Invest som är en del av Stockholm business region 

har genom Sweco gjort en analys av vilka branscher i staden som 

har störst utvecklingspotential. Utifrån analysen arbetar 

förvaltningen och Stockholm Invest med att ta fram en 

handlingsplan för hur stadens olika förvaltningar och bolag kan 

stödja näringslivet i Farsta stadsdelsområde.  

Syftet är att fler arbetsplatser tillförs till Farsta. 

 

Förvaltningen föredrog förslag till handlingsplan och rådet ställer 

sig bakom planen med några medskick.  

Under mål så önskar rådet att förvaltningen utvecklar vad som 

menas med ”god kontakt och bra stöd” till företag. Rådet 

föreslår även att målet ökas från att ”följa stadens utvecklingstakt 

gällande antalet arbetsplatser”, till att ”öka i paritet med 

befolkningsökningen inom stadsdelsområdet.”  

 

Under rubrik Mark, lokaler och etableringsservice, föreslår 

rådet ett tydligare fokus på möjligheten att attrahera flera 

företag att lokalisera sig till Farsta.  

Rådet är mycket positiv till att kultur-och idrottsnäringar har en 

egen skrivning som prioriterade branscher. Rådet föreslår att 

stadsdelsförvaltningen involverar kultur –och fritidsförvaltningen 

i handlingsplanen. 

Rådet ser även att stadens fackförvaltningar, exempelvis 

stadsbyggnadskontoret, exploateringskontoret och 
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trafikkontoret, involveras i framtagandet av den 

kommunikationsplan som ingår i handlingsplanen. 

 

Färdig handlingsplan skickas ut till rådet inför kommande möte. 

 

§ 4. Förslag på datum för återkoppling av handlingsplan 

till företagare i Farsta stadsdelsområde 

Förvaltningen informerar om pågående planering gällande en 

gemensam inbjudan med Farsta företagsgrupp till företag i början 

av november månad. Tema är återkoppling av handlingsplan och 

fråga om intresse att förvaltningen, företagsgruppen och 

fastighetsägare bildar en gemensam lista på lediga lokaler i 

området. Tanken är att företag som söker lokaler snabbt ska få 

en överblick av tillgången till lokaler och kontakt med 

fastighetsägare. 

 

§ 5. Jullunch och FUN-möte 5 december 

Rådet önskar bjuda in en representation av företagare och 

fastighetsägare i Farsta stadsdelsområde till en gemensam 

jullunch den 5 december. Förvaltningen undersöker lämplig lokal 

och annonserar inbjudan i månadsannons i lokalpress och genom 

etablerade föregaskontakter.  

Rådets planerade möte den 5 december kl. 16.00 flyttas till 

klockan 13.00 – 14. 00. Inbjuden till mötet är Peter Jemtbring 

från Haninge kommun. 

 

§ 6. Övriga frågor 

Rådet diskuterade Svenskt näringslivs NKI undersökning för 

2018 om hur företag bedömer kommuners service till företag.  

https://www.svensktnaringsliv.se/fragor/foretagsklimat/ 

 

Karin Lekberg tackar alla förkonstruktivt möte. 

 

 

Thomas Kultti/sekr. 


